

Referat: Raceledelsens skypemøde 11/1 kl 19.00

Deltagere: Alle.

1. Mail fra Tina og Morten  
Raceledelsen har ikke tænkt sig noget tilsvarende, derfor er det en god idé at deltagerne på NM 2016 får evalueret, dette var jo lovet, men endnu ikke sket.  
Vi støtter op om skypemødet med de angivende punkter og forventer at Raceledelsen også deltager.
2. Udtagelser til årets NM.  
Birger fremlagde et forslag, men vi afventer skypemødet.
3. Mødet i Sverige d. 11-02-17, vedr. kommissorium for NM  
Tommy Petersen deltager på vegne af Raceledelsen, han "klædes på" inden af de andre fra markprøveudvalget.